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Vedtak

Budsjett 2014/2015: Opplæring og helse skal prøve å få eit samarbeid med enten Arbeidarpartiet eller 

elevorganisasjonen (eller begge) om å få tiltak 1b (elev og lærlingombodet) inn i budsjettet for 2015. Kultur 

og ressurs skal kontakte kultur- og ressursutvalet og komme med uttale om å få tiltak 2e (utlån av offentlige 

bygg) inn i budsjettet for 2015. 
Ungdommens fylkesting: Tingpapir: På nettverksamlinga vil det komme inn forslag til nye mål/tiltak og 

endringar til planprogrammet. I tillegg bør Ungdommens fylkesutval komme med eigne endringsforslag. Dei 

endringsforslaga bør være klare før nettverksamlinga, slik at det ikkje blir for mykje å gjera på helgemøte i 

november. Når det gjeld årsmeldinga så vil den blir gjort ved at kvart område skriv om kva dei har gjort i 

løpet av året, og kva konferansar dei har vært på. Så vil Agnes ha ansvar for resten av årsmeldinga. Utkast 

til årsmelding bør være klart innan 17. november. 

Praktisk: Ungdommens fylkesutval vurderer å invitera Asgeir Stavik Hustad og Mads Adrian Hansen som 

ordstyrare. Foreslått skype-møte med ordstyrarane er satt til 12.12.14, slik at me samhandlar det med møte 

i Ungdommens fylkesutval. Det vart også foreslått at me inviterer ungdommar frå ulike ungdommens 

fylkesutval i Noreg, og i tillegg at ein inviterer representantar frå sentralt ungdomsråd i Oslo sidan me har 

hatt ein del med dei å gjera det siste året. Miriam Seim har sagt at ho ynskjer å bli invitert som gjest eller 

observatør. 


